
Komisja Finansów Publicznych 

24 maja 2022 r. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Tak że wybiła godzina 16. Witam Państwa bardzo serdecznie na Komisji Finansów Publicznych w dniu  

24 maja 2022 roku. Witam Panią Prezydent, witam Pana Prezydenta, witam Naczelników wydziałów, 

witam szanowne grono tutaj Radnych Miasta Tychy oraz gości, pracowników spółek, którzy dzisiaj są z 

nami. Przechodzimy do punktu drugiego, jakim jest porządek obrad. Tutaj porządek jakby bez zmian, 

to co otrzymaliście Państwo na tablety, to dzisiaj mamy. Tak że proszę o przyjęcie tego porządku obrad. 

Nim to jeszcze zrobimy sprawdzę obecność, bo jest nas dzisiaj dość sporo, jak to zwykle na Komisji 

Finansów, więc będę prosił aby każdy z Państwa się zgłosił, czy jest obecny. Tutaj Pani Radna Karolina 

Chemicz-Pałys? 

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

Dzień dobry, witam wszystkich. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pan Radny Marek Gołosz zgłosił mi, że dzisiaj jest nieobecny. Pan Jarosław Hajduk?  

 

Radny Jarosław Hajduk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Grzegorz Kołodziejczyk?  

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Dzień dobry, jestem obecny. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Andrzej Kściuczyk?  

 

Radny Andrzej Kściuczyk 

Jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Iwona Oleksiak? Jeszcze nie słyszymy. Pani Radna Aleksandra Pabian?  

 

Radna Aleksandra Pabian 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Urszula Paździorek-Pawlik?  

 

Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Anita Skapczyk?  

 

Radna Anita Skapczyk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Sławomir Sobociński?  
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Radny Sławomir Sobociński 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Józef Twardzik?  

 

Radny Józef Twardzik 

Obecny, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Dariusz Wencepel?  

 

Radny Dariusz Wencepel 

Dzień dobry, jestem obecny. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Sławomir Wróbel?  

 

Radny Sławomir Wróbel 

Obecny, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga? Słyszy nas, ale coś ma na razie jeszcze problemy tu 

techniczne. Więc mam nadzieję, że zaraz się to uda rozwiązać. I Pan Radny Rafał Żelazny?  

 

Radny Rafał Żelazny 

Dzień dobry, obecny. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Super, dziękuję ślicznie. W takim razie przechodzimy do punktu trzeciego. Jest to przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji Finansów Publicznych, z dnia 26 kwietnia 2002 roku. Czy ktoś z Państwa jest 

przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Rozumiem, że jednogłośnie za. Dziękuję ślicznie. 

Przechodzimy do punktu czwartego, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Tychy wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2021 rok. Będzie Pani Skarbnik zabierała głos?  

 

Skarbnik Miasta Urszula Dryka 

Tak, dzień dobry, już przekazuję Panu Naczelnikowi głos. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Super, dziękuję. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Dzień dobry, Szanowni Państwo, pokrótce może, bo już było na wszystkich Komisjach merytorycznych 

szczegółowo to wykonanie budżetu za rok było omawiane, więc podam tylko te najważniejsze dane. 

Dochody budżetu w zeszłym roku zostały wykonane w kwocie 1 014 405 160 złotych, czyli na poziomie 

niecałych 99% założonego planu. Wydatki natomiast zamknęły się kwotą 994 850 889 złotych, czyli na 

poziomie 96% planu rocznego  po dokonanych zmianach w ciągu roku. Wynik finansowy na skutek 

takiego wykonania dochodów i wydatków to nadwyżka operacyjna na poziomie 19 554 000. Natomiast 

nadwyżka operacyjna, czyli różnica między dochodami bieżącymi na wydatkami bieżącymi to  97 933 

000 złotych. Wynik ten w przypadku zarówno samego wyniku finansowego, jak i nadwyżki operacyjnej 

został troszeczkę zniekształcony przez wpływ w grudniu zeszłego roku jednorazowej subwencji z 

Budżetu Państwa, w kwocie ponad 29 000 000 złotych. Z założenia były to środki, które miały 

zrekompensować samorządom straty, jakie w budżetach bieżącego roku spowodują zmiany podatkowe 

wynikające z wprowadzenia Polskiego Ładu. Gdybyśmy te 29 000 000 otrzymane w grudniu zdjęli z 

wyniku, to rok 2021 zamknąłby się stratą, czyli deficytem na poziomie 9 500 000 złotych. Natomiast 
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nadwyżka operacyjna spadłaby do poziomu niecałych 69 000 000 złotych, czyli o prawie 1 500 000 

mniej niż na zamknięciu roku 2020. Jeżeli chodzi o przychody to zaciągnęliśmy 2 pożyczki w zeszłym 

roku 1, jedną z WFOŚiu w kwocie 2 800 000 złotych, drugą z NFOŚiu w kwocie niecałych  121 000 

złotych. Ta pierwsza na realizację piątego etapu programu ograniczenia niskiej emisji i druga na zadanie 

inwestycyjne również pod nazwą modernizacja systemu oświetlenia ulicznego w mieście Tychy, w 

ramach programu Sowa. Jeżeli chodzi o rozchody, to plan wykonany w 100%. Spłaciliśmy obligacje 

wyemitowane w latach wcześniejszych, a także pożyczki, 6 pożyczek i 1 kredyt, też zaciągniętych w 

latach ubiegłych. Łączna kwota rozchodów to ponad 15 000 000 złotych. Oczywiście wszystkie te 

zobowiązania dłużne były zaciągane na realizację wydatków majątkowych. Zadłużenie miasta na koniec 

ubiegłego roku wyniosło 122 093 007 złotych i było niższe od wykazanego rok wcześniej o ponad 12 

000 000 złotych. Prawie całość zadłużenia stanowiły kredyty, pożyczki i obligacje wyemitowane w latach 

wcześniejszych na sfinansowanie wydatków majątkowych. Jeżeli chodzi o indywidualny wskaźnik 

zadłużenia, wynik na koniec roku to 2,2% przy dopuszczalnym poziomie 15,2%. To może tyle pokrótce. 

Jeżeli Państwo będą jakieś pytania  to proszę.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję w tym punkcie. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania 

projektu uchwały. Kto z Państwa jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, 

dziękuję. Przechodzimy do punktu piątego. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Tychy okres od 01 stycznia do 31 grudnia 202 roku. No i to od razu 

przejdziemy  do zaopiniowania chyba tej uchwały. Chyba, że ktoś chce zabrać głos jeszcze w tym 

punkcie? Jeżeli nie ma, to przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. Kto z Państwa Radnych 

jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu?  

 

Radna Iwona Oleksiak 

Ja się wstrzymuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dobrze. Czy ktoś się jeszcze wstrzymuje? Pani Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga pisze mi, że też 

się wstrzymuje. Czyli 2 osoby wstrzymujące się, 1 nieobecna, reszta za. Dziękuję ślicznie. 

Przechodzimy do punktu szóstego. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej miasta Tychy na rok  2022 i od razu punkt siódmy, zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Tychy na lata 2022 – 2032. Pan Naczelnik 

proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Szanowni Państwo, zmiana przedłożona w proponowanym projekcie uchwały Rady Miasta dotyczy 

zwiększenia planu dochodów o kwotę 9 685 złotych. I właściwie tutaj 2 tytuły główne, zwiększenie 

dochodów własnych z tytułu wpływów z podatku od czynności cywilnoprawnych o kwotę  8 100 000 

złotych i wpływów z tytułu sprzedaży gruntów o kwotę 1 000 000 złotych. Są to dochody, które już po 

pierwszym kwartale są wykonane ponad planowo. Jeżeli chodzi o zwiększenie wydatków, łączne 

zwiększenie o kwotę 5 150 158 złotych. Wydatki bieżące zwiększamy o kwotę ponad  6 000 000 złotych. 

Z tego tutaj największa kwota zwiększenia to pula 4 500 000  więcej, przeznaczona na remonty dróg, w 

tym 2 500 000 złotych na remont ulicy Mikołowskiej, na odcinku od ulicy Wałowej do ulicy Wierzbowej. 

Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe to tutaj mamy zarówno zwiększenia jak i zmniejszenia. W przypadku 

zwiększeń jest to kwota ponad 3 500 000 złotych łącznie w wydatkach majątkowych i tutaj 1 000 000 

złotych na budowę drogi bocznej ulicy Żarskiej od 43 do numeru 45. Ponad 834 000 złotych z 

przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce Megrez, z przeznaczeniem 

dostosowanie pomieszczeń budynku oddziału obserwacyjno-zakaźnego do zakwaterowania w nim 

uchodźców z Ukrainy. I prawie 1 000 000 złotych na zwiększenie środków na realizację modernizacji 

boisk przy technikum  numer 2 przy ulicy Elfów, a także 400 000 złotych na wpłatę na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na wykonanie parkingu przy Komendzie Miejskiej Policji w 

Tychach. Jeżeli chodzi o zmniejszenia, to przenosimy 4 500 000 złotych z roku bieżącego na rok 

przyszły w wieloletniej prognozie finansowej na realizację zadania związanego z adaptacją 

pomieszczeń w budynku szpitala na potrzeby nowej siedziby poradni psychologiczno-pedagogicznej. 

To może tyle, jeśli chodzi o budżet. Natomiast jeżeli chodzi o zmiany w WPF-ie, to zmiany dotyczą  roku 
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2022 i oczywiście są spójne ze zmianami budżetowymi. Natomiast w roku 2023 zwiększamy pulę 

wydatków majątkowych o kwotę prawie 5 500 000 złotych. I to są zwiększone wydatki na realizację 4 

zadań wspomnianej wcześniej adaptacji pomieszczeń na nową siedzibę poradni  psychologiczno-

pedagogicznej. Środki przeniesione z bieżącego roku na rok przyszły, a także zwiększenie puli na 

budowę drogi bocznej ulicy Żorskiej, 500 000 złotych na realizację, na budowę połączenia ulicy 

Obywatelskiej i ulicy Stoczniowców. Tutaj na wykonanie dokumentacji projektowej  400 000 złotych i 40 

000 złotych na przyszły rok, zwiększenie do poziomu, wynikającej z najkorzystniejszej oferty 

przetargowej, jeżeli chodzi o rewitalizację Placu Konstytucji. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję dla obu punktów. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Jeśli można Panie Przewodniczący 1 krótkie pytanie.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Proszę, pan radny Rafał Żelazny. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję bardzo. Panie Naczelniku wspomniał Pan o tych dosyć znacznych wpływach z tytułu podatku 

od czynności cywilnoprawnych. Oczywiście zdajemy sobie sprawę ze źródeł tego podatku,  ale czy coś 

więcej mógłby Pan Naczelnik powiedzieć, skąd taki dobry wynik?  

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Wpłata taka jednorazowa tych ponad 8 000 000 złotych nastąpiła w miesiącu marcu. Niestety, no tutaj 

dostajemy tylko informację i zasilenia na konto, nie mamy informacji takich dodatkowych z jakiej 

transakcji jak gdyby ta wpłata wynikała, tak że no niestety tutaj nic więcej powiedzieć nie mogę. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Rozumiem, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma, przechodzimy do zaopiniowania. (niewyraźnie) 

na początek, kto z Państwa jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

Przechodzimy do punktu siódmego, czyli wieloletnia prognoza finansowa na lata 2022-2032. Kto z 

Państwa jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje? Czyli jednogłośnie za. Dziękuję ślicznie. W takim razie 

przechodzimy do punktu ósmego, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia 

dyrektorów przedszkoli i szkół podstawowych z oddziałami przedszkolnymi oraz dyrektorów zespołów 

szkolno-przedszkolnych, prowadzonych przez miasto Tychy do umarzania i udzielania innych ulg w 

spłacie niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publiczno-prawnym. Oddaję głos. 

 

Zastępca dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty Iwona Dańczura 

Dzień dobry, Szanowni Państwo, proszę o pozytywne zaopiniowanie przedstawionej uchwały. Na mocy 

przepisów ustawy o finansach publicznych środkami publicznymi, stanowiącymi nieopodatkowane 

należności o charakterze publiczno-prawnym, są dochody pobierane przez samorządowe jednostki 

budżetowe, w tym przedszkola, szkoły podstawowe z oddziałami przedszkolnymi oraz zespoły szkolno-

przedszkolne. Dotyczy to w głównej mierze ta uchwała dotyczy opłat czy należności za żywienie dzieci. 

I Rada Miasta na podstawie przepisów ustawy o samorządzie gminnym może upoważnić dyrektorów 

jednostek do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. Wobec powyższego 

przedmiotowe upoważnienie wydaje się zasadne, ponieważ dotyczy należności wynikających z zadań 

bezpośrednio realizowanych przez te jednostki i w głównej mierze jest dedykowane też dzieciom, które 

znalazły się na terenie naszego miasta i korzystają  z edukacji w naszych przedszkolach i w szkołach. 

Tak że bardzo proszę o pozytywne zaopiniowanie uchwały.  
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś wstrzymuje się od głosu Jednogłośnie za, dziękuję. 

 

Zastępca dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty Iwona Dańczura 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu, dziękuję, dziewiątego. Zaopiniowanie uchwały w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania obniżenia kapitału zakładowego Śródmieście, spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 

w Tychach. 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Alina Czerwonka 

Szanowni Państwo Radni, przedkładamy projekt uchwały w sprawie obniżenia kapitału zakładowego 

Śródmieście, spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Tychach. Zanim przejdę do omawiania 

uchwały, chciałabym zgłosić autopoprawkę w paragrafie 2 po słowach: o powierzchni 0,4585 brakuje 

jednostki miary ha. Obniżenie kapitału zakładowego odbędzie się w drodze umorzenia  3 022 udziałów. 

Za wynagrodzeniem w postaci przeniesienia własności nieruchomości, składających się z działek 

2658/32 oraz 2655/32, o łącznej powierzchni  5 832 metrów kwadratowych. Planuje się następnie zbycie 

tych działek na rzecz Skarbu Państwa,  który planuje tam budowę nowej siedziby sądu. Pomiędzy, te 

działki nie przylegają do siebie, pomiędzy tymi działkami znajduje się działka 2652/32, która jest 

własnością Gminy Tychy. Dziękuję i proszę o pozytywne zaopiniowanie uchwały. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy na zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję 

ślicznie. Przechodzimy do punktu dziesiątego. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego Polskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółki z 

ograniczoną odpowiedzialnością w Tychach. 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Alina Czerwonka 

Szanowni Państwo, przedkładamy projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Polskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w 

Tychach. Również w tej uchwale chciałabym zgłosić autopoprawki. W paragrafie 2, w punkcie a 

wykreśla się działkę 3403/5 oraz wykreśla się słowo jest, po słowach Sąd Rejonowy w Tychach 

prowadzi. Planowane jest podwyższenie kapitału zakładowego w Tychach przez wniesienie 

nieruchomości położonej przy ulicy Jaśkowickiej o łącznej powierzchni 9 479 metrów kwadratowych. 

Składa się ona z 5 działek, które przylegają do siebie, tworząc nieregularny czworobok. Spółka złożyła 

wniosek o przekazanie aportem tej nieruchomości. Planuje tam zabudowę wielorodzinną, budynków 

wielorodzinnych z garażami podziemnymi, ewentualnie usługami. Nie ma jeszcze żadnych badań w tym 

temacie. Spółka zgłosiła, że jeżeli chodzi o badanie chłonności  czy określenia atrakcyjności działek i 

zakresu realizacji planowanej inwestycji, zostanie to wszystko wykonano dopiero po wniesieniu aportu. 

Proszę o pozytywne zaopiniowanie uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję 

ślicznie.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Alina Czerwonka 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy wobec tego do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=496836

Data wygenerowania dokumentu: 2024-07-27 18:39:27



lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze miasta Tychy. I poproszę 

panią Annę, proszę. 

 

Miejski Konserwator Zabytków Anna Syska 

Dzień dobry Państwu. Projekt uchwały zakłada przyznanie dotacji do prac konserwatorskich 2 

podmiotom: wspólnocie mieszkaniowej Katowicka 14, który to budynek, którego własnością jest, 

przepraszam, wspólnocie mieszkaniowej Katowicka 14, która jest właścicielem budynku wpisany 

ujętego w gminnej ewidencji zabytków. I dotacja byłaby przyznana na dofinansowanie  wymiany drzwi. 

Oraz Parafii Ducha Świętego na kontynuację zeszłorocznych prac, czyli na, tym razem na opracowanie 

programu prac konserwatorskich, a także na opracowanie projektu odprowadzenia wód gruntowych. 

Bardzo proszę o pozytywne zaopiniowanie uchwały. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

 

Miejski Konserwator Zabytków Anna Syska 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu dwunastego. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy oraz zawarcie umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy do 3 lat. Pani Naczelnik, proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Dzień dobry, Szanowni Państwo projekt uchwały dotyczy wyrażania zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy do lat 3 i odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umów. Załącznik do uchwały wskazuje 

4 pozycje, wszystkie 4 nieruchomości znajdują się w administrowaniu MZBM-u. Podjęcie uchwały przez 

Państwa Radnych pozwoli Pani Dyrektor na zawarcie umów dzierżawy. W materiałach macie Państwo 

także szczegółowe informacje związane z tymi właśnie dzierżawami i dzierżawcami. Zatem proszę o 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuję od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

Przechodzimy do punktu trzynastego. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy oraz zawarcie 

umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy na czas nieoznaczony. Pani Naczelnik 

proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Tak, kolejny projekt uchwały to możliwość zawarcia umów dzierżawy w trybie bezprzetargowym, 

odstąpienie od trybu przetargowego przedmiotu umów na czas nieoznaczony. Załącznik do uchwały są 

to 2 pozycje. Jedna z nich jest to działka przylegająca do ulicy Złotej i Zygmunta. Jest to przeznaczenie 

pod ogród przydomowy, natomiast druga działka znajduje się przy Alei Bielskiej. Nasza spółka z 

większościowym udziałem gminy wystąpiła z wnioskiem o przedłużenie umowy dzierżawy na kolejny 

okres czasu. Jest to tak zwane targowisko przy Alei Bielskiej, ta część, gdzie są zawsze meble 

wystawiane, teren stanowi własność gminy. Spółka od kilku lat wydzierżawia od nas ten teren. Dlatego 

proszę Państwa o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały i pozwoli nam to na zawarcie umów 

dzierżawy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu czternastego, jest to sprawozdanie z prac Komisji za rok 2021. Macie państwo 

to na tabletach. W punkcie piętnastym mamy sprawy bieżące i wolne wnioski. Jeżeli nie ma, to dziękuję 

ślicznie, zamykam posiedzenie. 

 

Radny Sławomir Sobociński 

Panie Przewodniczący sprawozdanie chyba musimy przyjąć. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przyjmujemy? Przepraszam, z rozpędu już. W takim razie. Jeżeli tutaj nie ma żadnych przeciwwskazań, 

to bardzo proszę o przyjęcie sprawozdania z prac Komisji. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy 

ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję ślicznie. No i w takim razie, jeżeli nie ma 

wolnych wniosków, to dziękuję ślicznie i zamykam posiedzenie dzisiejszej Komisji. Do zobaczenia na 

sesji. 
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